
 

 

  

 

П Р О Т ОК О Л   №  137 

от  извънредно заседание на 

Постоянната Комисията по финанси и бюджет 

                                  проведено на 14 септември 2023 г. 

 

 

Днес, 14 септември 2023 г., от 9.05 ч. /четвъртък/, в зала 5, ет. 5, ул. „Московска“ 33, се 
проведе заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което се излъчва във Facebook 
страницата на СОС 

Заседанието беше открито в 9.05 часа и ръководено от г-н Стефан Марков - 
председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ:  Откривам извънредното заседание на Комисията по 
финанси. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по финанси 
и бюджет беше установено, че към началото на заседанието 13 общински съветници - участват в 
присъствено заседание,  както следва: 

1. Стефан Марков – председател; 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател; 

3. Иван Таков – зам.-председател; 

4. Зафир Зарков; 

5. Екатерина Йорданова; 

6. Радослав Абрашев; 

7. Христиан Петров; 

8. Борислав Иванов; 

9. Бойко Димитров; 

10. Борис Милчев; 

11. Пеню Пенев; 

12. Петко Димитров; 

13. Михаил Ставрев. 

Имате ли бележки по дневния ред?  
Колеги, отпаднали са точка 5 от Д. Божилов – няма становище за законосъобразност и 

точка 7 е отложена от Комисията по икономика. 
Преминаваме към гласуване на дневния ред. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 

3. Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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7.  Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Бойко Димитров За 

10. Борис Милчев За 

11. Пеню Пенев За 

12. Петко Димитров За 

13. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Преминаваме към разглеждане на точките  от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-7815/21.08.23 г. относно съставяне и 
приемане на Сборен бюджет на Столична община за 2023 г., с вносител:  госпожа Фандъкова – кмет на 
СО. 

-Предложения вх. № СОА23-ГР94-4408/23.08.23 г. от жители на район „Подуяне“; 

-Писма вх. № СОА23-ГР94-4051/5/21.08.23 г.; вх. № СОА23-ГР94-4051/3/17.08.23 г.; вх. № 
СОА23-ГР94-4051/1/03.08.23 г.; вх. № СОА23-ГР94-4051/02.08.23 г. за предоставяне на средства за 
ремонт на ул. Кап. Георги Мамарчев, р. „Подуяне“ и отговор от А. Джоргов – зам. кмет на СО 

- писмо вх. № СОА23-ВК08-1140/1/11.09.23 г. от Р. Марков – кмет на район Банкя 

- Предложение вх. № СОА23-ВК08-12906/13.09.23 г. от Трайчо Трайков – кмет на район 
Средец 

- Предложение вх. № СОА23-ВК66-7815/2/13.09.23 г. от Карлос Контрера – общински 
съветник, относно допълнение към предложение с вх. № СОА23-ВК66-7815/1/05.09.23 г. 

- Предложение вх. № СОА23-ВК66-8526/13.09.23 г. от Георги Георгиев – председател на 
СОС, за промяна в проекта за сборен бюджет на Столична община за 2023 г. 

-Предложение вх. № СОА23-УЗ21-2655/1/13.09.23 г.  от Лорита Радева – общински 
съветник и Мирослав Боршош – зам. кмет на СО, относно промяна в проекта за сборен бюджет на 
Столична община за 2023 г. 

-Предложение вх. № СОА23-КИ18-300/1/13.09.23 г. от Георги Георгиев – председател на 
СОС, Татяна Георгиева, Борис Петров – общински съветници, Мирослав Боршош – зам. кмет на СО, 
относно промяна в проекта за сборен бюджет на Столична община за 2023 г. 

             - Предложение вх. №  СОА23-ВК66-7815/3/14.09.23 г.  от Стефан Марков – председател на 
ПК по финанси и бюджет, относно изменение на проектобюджета на Столична община за 2023 г., 
внесен в СОС с доклад вх. № СОА23-ВК66-7815/21.08.23 г. от г-жа Йорданка Фандъкова – кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх. № СОА23-ВК66-7815/21.08.23 г. относно съставяне и 
приемане на Сборен бюджет на Столична община за 2023 г., вносител е госпожа Фандъкова, ние сме 
водеща комисия, което е причина да заседаваме преди заседанието, има постъпили предложения от 
жители на район „Подуяне“, от господин Джоргов, от Рангел Марков, Трайчо Трайков, Карлос Контрера, 
от председателя Георгиев, от Лорита Радева и Боршош, от група съветници - Георгиева, Петров, 
Боршош и има обобщено предложение, което е насочено в системата. 

Колеги, знаете, както всяка година след разглеждане и обсъждане в комисии съм направил 
обобщено предложение, включващо постъпилите от всички изброени преди малко. 

Тъй като на два пъти обсъждахме бюджета, имаше зададени въпроси, отговори от 
администрацията, предлагам да Ви запозная с обобщеното предложение и да го изчета за тези от Вас, 
които не са успели да се запознаят с него. 

В хода на разглеждане на проекта за бюджет на Столична община за 2023 година в 
Постоянната комисия по финанси и бюджет към Столичен общински съвет постъпиха 
аргументирани предложения от „Патриоти за София“, общински съветници от политически групи 
към СОС, кметове на райони, граждани за изменение във внесения в Столичния общински съвет проект 
на бюджет на София на Столична община за 2023 година. 
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Във връзка с гореизложеното и предвид постъпилите предложения, предлагам изменение 
във внесения в Столичния общински съвет проект на бюджет на Столична община за 2023 година, 
както следва: 

     I. Завишава се приходната част на проектобюджета на Столична община за 2023г. общо с 9,500,000 
лв.: 

Данъчни приходи:   

§ 13-03 „Данък върху превозните средства“           + 2,000,000 лв.  

Неданъчни приходи:  

Приходи от продажба на нефинансови активи   

§ 40-22 „Продажба на сгради“                                 + 7,500,000 лв. 

от очаквани прогнозни постъпления от продажба на общински жилища, на основание Решение на СОС 
№ 340/2022г., предвид отчетните данни за извършени такива продажби към 31.08.2023г.   

 
       II. Завишава се разходната част на проектобюджета на Столична община за 2023г. общо с 13,308,035 
лв., както следва: 

      Капиталови разходи 

1. Функция 1  „Общи държавни служби" 

Дейност 122 „Общинска администрация" 

§51-00 Основен ремонт на ДМА                                            + 120,000 лв.                                                                   

Обект: „Ремонт на стара адм. сграда , кв.83, район Банкя“ 

§52-02 Придобиване на сгради                                              + 260,000 лв.                                                                   

Обект: „Изграждане на нова адм. сграда,  район Нови Искър“ 

2. Функция 3  „Образование" 

Дейност 311 „Детски градини" 

§52-02 Придобиване на сгради                                              + 430,300 лв.                                                                   

Обект: „Реконструкция и преустройство на съществуваща сграда /бивша ДГ/ с пристрояване на 
два корпуса към нея за обособяване на нова ДГ за 2 групи в УПИ І, кв.16, с. Войнеговци, Район „Нови Искър“ 

Дейност 322 „Неспециализирани училища, без професионални гимназии" -дофинансиране 

§51-00 Основен ремонт на ДМА                                            + 15,360 лв.                                                                   

Обект: „150 ОУ „Цар Симеон Първи“ –ремонт на покрив, район Искър“ 

3. Функция 6    „Жилищно  строителство, БКС и опазване на околната среда" 
 
Дейност 603 „Водоснабдяване и канализация" 
§52-06  Изграждане на инфраструктурни обекти    + 3,500,000 лв.     

Обект: „Доизграждане на канализационната мрежа в кв. Симеоново“ – тук предлагам да бъде „ 
„Доизграждане на канализационната мрежа“ без кв. Симеоново. 

Дейност  619 „Други дейности по жил. строителство, благоустройството и регионалното 
развитие"         

§51-00 Основен ремонт на ДМА                                            + 300,000 лв.  

Обект: „Ремонт на жил. сграда, ул. Гурко 9, кв.468, район Средец“ 
 

Дейност 622 „Озеленяване" 
§52-06  Изграждане на инфраструктурни обекти    + 1,000,000 лв.     

Обект: „Изграждане на мрежа от зелени споделени пространства за облагородяване и отдих 
локализирани в междублокови пространства в 6 столични района-„Красна поляна“, „Надежда“, 
„Връбница“, „Илинден“, „Сердика“ и „Възраждане“, ОПРР 2014-2020, BG16RFOP001-1.001-0006-C02 ОПРР 
2014-2020“ –съфинансиране 

Дейност 629 „Други дейности по опазване на околната среда" 
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§54-00  Придобиване на земя                                                 + 5,000,000 лв.     

Обект: Придобиване на земя   

4. Функция 7    „Култура, спорт, почивни дейности и религиозно дело " 
 
Дейност  738 „Читалища" -дофинансиране  
§51-00 Основен ремонт на ДМА                                            + 180,000 лв.  

Обект: „Ремонт на покрива на Народно читалище „Отец Паисий“, гр. Нови Искър, кв. Славовци“ 
 
§52-03 Придобиване на друго оборудване, машини и съоръжения 

                                                                                                                 + 14,400 лв.  

Обект: „Екран за  кино-театър „Влайкова“ 
 
 
5. Функция 8    „Други дейности по транспорта, пощите и далекосъобщенията" 
 
Дейност  849 „Други дейности по транспорта" 
§55-01 Капиталови трансфери за нефинансови предприятия 

                                                         + 1,740,000 лв., за:  

Обект: „Доставка на двуетажни автобуси“                + 240,000 лв. 
 
Предлагам към капиталовите разходи, към същата дейност   + 1 500 000 за туристически 

автобуси ЕВРО 6 с прогнозна стойност 1 500 000 лв. – 5 бр.,  след одобрение на тръжната документация 
от ПК по транспорт и пътна безопасност към Столичен общински съвет“ 

 
         Текущи разходи 

     1. Функция 1 „Общи държавни служби“ 

     Дейност 122 „Общинска администрация“ 

     §42-19 Помощи по решения на общински съвет             + 47,975 лв. 

          Обект: „Ремонт на покрива на храм „Възкресение Христово“, кв. Челопечене“ 

2. Функция 4 „Здравеопазване“ 

Дейност 469 „Други дейности по здравеопазването“ 

§10-20 Разходи за външни услуги                                          +300,000лв. 
Обект: „Мерки за интеграция на лица със синдром на Даун и специални образователни 

потребности“ 

3.   Функция 6    „Жилищно  строителство, БКС и опазване на околната среда"  

Дейност  623 „Чистота" 
 

§10-20 Разходи за външни услуги                                       +400,000лв. 

       Обект: „Програма за почистване на графити от Столичен инспекторат“  

III. Намалява се резервния бюджетен кредит – местни дейности, разчетен с внесения Проект за 
бюджет на Столична община за 2023г., както следва: 

Функция 9    „Разходи некласифицирани в други функции" 

      Дейност  998  „Резерв – местна дейност"            

  § 00-98 Резерв за непредвидени и неотложни разходи         - 3,808,035 лв. 

Колеги, това е предложението, което съм направил и внесъл на Ваше внимание, 
отразяващо постъпилите в рамките на дискусиите и срещите, които сме провели. Надявам се, да 
получим подкрепа. 

Заповядайте, ако имате въпроси или коментари. 
Заповядайте, господин Димитров. 
БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: За пореден път ще повторя, че с козметични 

предложения за промени, няма как да се промени един изначало сбъркан бюджет, още повече когато 
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тези предложения за промени са вкарани в последния момент, няколко часа преди заседанието и се 
налага да се четат тук в заседанието. 

Както виждаме, вече си има договорка с дългогодишните Ви партньори от „Патриоти за 
София“, така че аз съм убеден, че заедно с тях, Вие ще успеете да го приемете този бюджет и Ви 
пожелавам успех. 

Малко искам и за конкретни неща да направя забележка. 
Няколко пъти питах господин Барбалов, защо има предвиден толкова голям резерв в 

бюджета, а сега се оказва, че явно този резерв спокойно може да бъде намаляван, независимо от това, 
което бяха декларации при предишни обсъждания в комисии. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Ако позволите, искам реплика. 
Първо, нищо спокойно не може да бъде намалявано. Намалява се в следствие на проведени 

дискусии, срещи, както Ви обясних и преди малко, имаше обществено обсъждане, три четения на 
Комисия по финанси и не, не се вкарва в последния момент предложението ми. 

Предложението ми се вкарва в последния момент, защото направихте Вие направихте 
Вашите предложения в последния момент. 

Изключително несериозно и безотговорно е да не вкарате писмени предложения, от един 
месец, от седмици бюджетът е на разположение, изказахте се във вторник на комисия, записали сме 
си и сме отразили това, което Вие искате, подадено в устен вид в последния момент и сега 
обвинявате, че ние вкарваме в последния момент. 

Ако бяхте си дали предложенията преди три седмици, сигурно аз моето обобщено щях да 
го вкарам преди две. 

Като го давате преди 24 часа Вашето предложение, нормално е аз да вкарам нашето вчера 
или днес. 

Така, че наистина Ви призовавам, не е коректно, не е възпитано така да подвеждате 
хората, и Вие и колегите от БСП нямате писмено предложение. Само „Патриоти за София“ има и 
единични колеги от Вашите и от другите групи, районни кметове, които са тук, направиха 
предложения. Аргумента, Вие няма да ни ги приемете, затова не предлагаме, просто е несъстоятелен. 

Господин Контрера поиска реплика, след което господин Таков. 
КАРЛОС КОНТРЕРА – общински съветник: Благодаря, господин председател. 
Господин Димитров, от двете направени предложения от „Демократична България“ чух, че 

и двете са приети, тоест имате 100 % успеваемост. От предложенията на нашата група, едва 50 % 
са приети, дори няма и толкова. Така, че не знам какво „плачете като вдовица“ за пореден път. 

Друг е въпросът, че общински съветници от Вашата група гласуваха в подкрепа на 
бюджета по комисии, сега се въртите като дервиш. 

Така, че спестете си малко критиките и мисля, че е крайно време да се сетите да 
замълчите, защото колкото повече приказвате от „Демократична България“, толкова повече гласове 
губите, просто хората виждат цялата Ви несъстоятелност. 

Благодаря. 
Господин Димитров, заповядайте за дуплика и реплика господин Барбалов. 
ДОНЧО БАРБАЛОВ – зам. кмет на СО: Само искам да уточня нещо, че докладът за бюджета, 

който е внесен от кмета и както всеки друг доклад, след като бъде внесен е в ръцете на Общинския 
съвет, който може да промени, каквото прецени по него, така, че ние сме внесли варианта, който 
смятаме, че отразява възможностите на Общината, естествено Вашето пълно право е да го 
промените по начина, по който смятате, че е най-добре съобразно интересите на Вашите 
избиратели. 

Благодаря. 
ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Дуплика господин Димитров, след което заявени изказвания има 

от Иван Таков и от  други общински съветници.Те свършиха, ако искате като изказване, след това. 
Добре, господин Димитров, ще ни направят забележка за регламента после, аз ги познавам просто. 

Заповядайте. Три реплики минаха, моята, на Контрера и на Барбалов. 
Заповядайте. 
БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Господин Марков, ние нямаше как да внесем 

предложение преди три седмици, защото докладът за бюджета ни беше предоставен преди две 
седмици и единствената среща, която имахме със заместник-кмета беше два часа преди първото 
гледане във Финансова комисия, така че ние е нямало как преди три седмици или преди месец да 
направим предложение за нещо, което тогава го е нямало. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: докладът е внесен преди три седмици и нещо, на 21.08.2023 г. 
БОЙКО ДОМИТРОВ: Тогава беше документи, които са за обществено обсъждане, които 

няма да говорим в какъв размер. 
Така, че нямаше как да го внесем. Така, че това е много ключово да се каже. 
Отделно, пак повтарям, бюджет, за който за нас, в смисъл и той е подготвян с месеци от  

администрацията, ние няма как за една седмица да направим цялостна промяна, това, което ние имаме 
забележки към този бюджет. 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Добре, господин Таков иска изказване, после и аз искам изказване 
да се заявя, след госпожа Стойкова. 

ИВАН ТАКОВ – общински съветник: Господин Марков мисля, че на предходната комисия по 
финанси бях пределно ясен защо не правим предложение по този бюджет. 

Той абсолютно е неспасяем и остават само два, три месеца до края на годината и отново 
Ви предлагам да не спекулирате, ако в сглобката не сте си намерили решение за приемане на бюджета 
и с доскорошните Ви партньори от „Патриоти за София“ също не можете да се оправите, аз отново 
отправям към Вас предложение, че ние сме готови да подкрепим парите за учителите, за културните 
дейци, за увеличение на заплатите на общинските предприятия, но само това, изнесено в отделен 
доклад, който съм сигурен, че господин Барбалов си носи в левия джоб, на друго не може да разчитате 
и престанете да спекулирате. Ние нямаме предложение, защото този бюджет е неспасяем. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Госпожо Стойкова, заповядайте. 
АННА СТОЙКОВА: общински съветник, Колеги, преди всичко искам да изразя надежда за 

отговорно и разумно отношение към бюджета по време на сесия, а това което исках да споделя 
конкретно слушайки колегите преди мен, които се изказаха е, че не мога да допусна да се говорят 
такива неистини, че в последния момент се правят предложения от районни кметове към 
проектобюджета, защото това са теми и това са дейности, за които районните кметове отдавна 
се борят и отдавна искат да ги реализират, специално за Банкя, това е тема, която сме я поставили 
още преди Corvid кризата, за съжаление няколко години Covid кризи, икономически кризи, повишаване kd 
цени, възпрепятстваха много стойностни проекти  да влезнат в бюджета и да бъдат реализирани. И 
нека бъдем наистина отговорни и да говорим истини и освен това всички колеги, които работим 
поредни години в този мандат дори самоq би трябвало да имаме концепция и виждане за бюджет, за 
проектобюджет и не можем да се оправдаваме, че две седмици не ни стигат за да изразим своето 
отношение към такъв бюджет. 

Благодаря Ви. 
ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, аз също поисках кратко изказване, което ще използвам 

и за реплика. 
Първо, факт е госпожа Стойкова е права, от много време конкретното Lаше предложение 

търси начин да бъде финансирано.  
Господин Димитров, на 21 август внесен бюджет, сега си играх да преброя 25 дни, имате 

да направите Вашите предложения. Това говори единствено за липса на капацитет, казвате не ни е 
достатъчно времето, къде сте тръгнали – 25 дни не можете да направите предложения, 
„Патриотите“ пет човека успяха да направят предложения, а Вие с големите претенции не можете 
да направите 25 предложения, ако искате започвайте да пишете предложенията за 2024 година 
отсега за да ви стигне времето. 

Общественото обсъждане чест ви прави, че бяхте единственият между другото, 
нямахте нито други съветници, имахте двама кандидати за кметове, нямаше кандидат за кмет на 
общественото обсъждане, но факт е, че се състоя и наистина имахме възможност да чуем какво 
мислят хората. 

Относно достъпа и двете странички, че чувам и виждаме по Фейсбук позициите Ви, лично 
аз ви изпратих информацията, когато беше качен бюджета Вие ме помолихте и аз ви изпратих веднага 
и мисля, че в същия ден ви структурирах всичко и ви го дадох готово. 

Не е „Ок“, наистина така да се подхожда. Наистина най-притеснително ми се струва, че 
подхождате с големи претенции, управлявате една трета от града, вече четири години, Вие се 
държите все едно сега сте дошли в София. 

Четири години управлявате една трета от града, казвате не ви стигат 25 дни да 
направите предложения. Вие ако не си знаете наистина, както и колежката каза, какво искате да 
предложите и какви са ви приоритетите, не знам накъде сте тръгнали. Бюджетът е мястото, 
където се прави политика и това се вижда. Има предложения, колегата в сферата на транспорта, има 
колеги от администрациите, които знаят конкретни обекти върху които искат да работят.  

Така че, това е по отношение на Вашето изказване, пак повтарям три комисии имахме 
време да обсъждаме, предлагам ако имате по конкретното предложение, с което сега се запознавате 
какво да допълните, ако е по бюджета мисля, че имахме достатъчно време предстои сесия, имаме и 
други точки. 

Има ли други изказвания? Няма. 
В такъв случай колеги, предлагам да гласуваме. 
Постъпилите предложения са отразени, ще подложа на гласуване новия проект за 

решение на база обобщеното предложение.  
Колеги, имате ли въпроси? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“?  
Има ли „въздържали се“?  
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Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителните 
становища на останалите постоянни комисии към СОС, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклад с вх. № СОА23-ВК66-7815/21.08.23 г. от Йорданка 
Фандъкова – кмет на СО с приложения проект за решение, като предлага следните изменения: 

     I. Завишава се приходната част на проектобюджета на Столична община за 2023г. общо с 9,500,000 
лв.: 

Данъчни приходи:   

§ 13-03 „Данък върху превозните средства“           + 2,000,000 лв.  

Неданъчни приходи:  

Приходи от продажба на нефинансови активи   

§ 40-22 „Продажба на сгради“                                 + 7,500,000 лв. 

от очаквани прогнозни постъпления от продажба на общински жилища, на основание Решение на СОС 
№ 340/2022г., предвид отчетните данни за извършени такива продажби към 31.08.2023г.   

 
       II. Завишава се разходната част на проектобюджета на Столична община за 2023г. общо с 13,308,035 
лв., както следва: 

      Капиталови разходи 

1. Функция 1  „Общи държавни служби" 

Дейност 122 „Общинска администрация" 

§51-00 Основен ремонт на ДМА                                            + 120,000 лв.                                                                   

Обект: „Ремонт на стара адм. сграда , кв.83, район Банкя“ 

§52-02 Придобиване на сгради                                              + 260,000 лв.                                                                   

Обект: „Изграждане на нова адм. сграда,  район Нови Искър“ 

2. Функция 3  „Образование" 

Дейност 311 „Детски градини" 

§52-02 Придобиване на сгради                                              + 430,300 лв.                                                                   

Обект: „Реконструкция и преустройство на съществуваща сграда /бивша ДГ/ с пристрояване на 
два корпуса към нея за обособяване на нова ДГ за 2 групи в УПИ І, кв.16, с. Войнеговци, Район „Нови Искър“ 

Дейност 322 „Неспециализирани училища, без професионални гимназии" -дофинансиране 

§51-00 Основен ремонт на ДМА                                            + 15,360 лв.                                                                   

Обект: „150 ОУ „Цар Симеон Първи“ –ремонт на покрив, район Искър“ 

 

3. Функция 6    „Жилищно  строителство, БКС и опазване на околната среда" 
 
Дейност 603 „Водоснабдяване и канализация" 
§52-06  Изграждане на инфраструктурни обекти    + 3,500,000 лв.     

Обект: „Доизграждане на канализационната мрежа“   

Дейност  619 „Други дейности по жил. строителство, благоустройството и регионалното 
развитие"         

§51-00 Основен ремонт на ДМА                                            + 300,000 лв.  

Обект: „Ремонт на жил. сграда, ул. Гурко 9, кв.468, район Средец“ 
 

Дейност 622 „Озеленяване" 
§52-06  Изграждане на инфраструктурни обекти    + 1,000,000 лв.     

Обект: „Изграждане на мрежа от зелени споделени пространства за облагородяване и отдих 
локализирани в междублокови пространства в 6 столични района-„Красна поляна“, „Надежда“, 
„Връбница“, „Илинден“, „Сердика“ и „Възраждане“, ОПРР 2014-2020, BG16RFOP001-1.001-0006-C02 ОПРР 
2014-2020“ –съфинансиране 
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Дейност 629 „Други дейности по опазване на околната среда" 

§54-00  Придобиване на земя                                                 + 5,000,000 лв.     

Обект: Придобиване на земя   

4. Функция 7    „Култура, спорт, почивни дейности и религиозно дело " 
 
Дейност  738 „Читалища" -дофинансиране  
§51-00 Основен ремонт на ДМА                                            + 180,000 лв.  

Обект: „Ремонт на покрива на Народно читалище „Отец Паисий“, гр. Нови Искър, кв. Славовци“ 
 
§52-03 Придобиване на друго оборудване, машини и съоръжения 

                                                                                                                 + 14,400 лв.  

Обект: „Екран за  кино-театър „Влайкова“ 
 
 
5. Функция 8    „Други дейности по транспорта, пощите и далекосъобщенията" 
 
Дейност  849 „Други дейности по транспорта" 
§55-01 Капиталови трансфери за нефинансови предприятия 

                                                         + 1,740,000 лв., за:  

Обект: „Доставка на двуетажни автобуси“                + 240,000 лв. 
Обект: „Доставка на  5 броя туристически автобуси ЕВРО 6, след одобрение на тръжната 

документация от ПК по транспорт и пътна безопасност към Столичен общински съвет“                                                                                   
+ 1,500,000 лв. 

 
         Текущи разходи 

     1. Функция 1 „Общи държавни служби“ 

     Дейност 122 „Общинска администрация“ 

     §42-19 Помощи по решения на общински съвет             + 47,975 лв. 

          Обект: „Ремонт на покрива на храм „Възкресение Христово“, кв. Челопечене“ 

2. Функция 4 „Здравеопазване“ 

Дейност 469 „Други дейности по здравеопазването“ 

§10-20 Разходи за външни услуги                                          +300,000лв. 
Обект: „Мерки за интеграция на лица със синдром на Даун и специални образователни 

потребности“ 

3.   Функция 6    „Жилищно  строителство, БКС и опазване на околната среда"  

Дейност  623 „Чистота" 
 

§10-20 Разходи за външни услуги                                       +400,000лв. 

       Обект: „Програма за почистване на графити от Столичен инспекторат“  

III. Намалява се резервния бюджетен кредит – местни дейности, разчетен с внесения Проект за 
бюджет на Столична община за 2023г., както следва: 

Функция 9    „Разходи некласифицирани в други функции" 

      Дейност  998  „Резерв – местна дейност"            

  § 00-98 Резерв за непредвидени и неотложни разходи         - 3,808,035 лв. 

Въз основа на гореизложеното, комисията предлага нов проект за решение, с нови Приложения  № 
1, 2 и 3, които са неразделна част от настоящото становище. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 
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3. Иван Таков – зам.-председател Против 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7.  Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Бойко Димитров Против 

10. 
Борис Милчев 

Въздържал 
се 

11. Пеню Пенев За 

12. Петко Димитров Против 

13. Михаил Ставрев против 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 8 

                                Против 4 

                               Въздържали се 1 

 
Приема се. 
Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК66-7816/21.08.23 г. относно приемане на 
Годишен отчет за касовото изпълнение на бюджета на Столична община към 31.12.2022 г., с вносител: 
Йорданка Фандъкова – кмет на СО 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно приемане на Годишен отчет за касовото 
изпълнение на бюджета на Столична община към 31.12.2022 г. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“?  
Има ли „въздържали се“? 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 

3. Иван Таков – зам.-председател против 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7.  Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. 
Бойко Димитров 

Въздържал 
се 

10. Борис Милчев За 

11. Пеню Пенев За 

12. Петко Димитров против 

13. Михаил Ставрев против 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 9 

                                Против 3 
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                               Въздържали се 1 

 
Приема се  
Преминаваме към точка 4 от дневния ред. 

По т. 4 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-11835/17.08.2023 г. относно продажба на 
имот-частна общинска собственост, на собственика на законно построена върху него сграда, 
находящ се в кв. Драгалевци, м. в.з. „Киноцентър връзката I и II част“, ул. “Стойко Владиславов“ № 4-Г, 
район Витоша, представляващ застроен поземлен имот с идентификатор 68134.1978.994, с 
вносител: Теодор Петков – кмет на район Витоша. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно продажба на имот-частна общинска 
собственост, на собственика на законно построена върху него сграда, находящ се в кв. Драгалевци, м. 
в.з. „Киноцентър връзката I и II част“, ул. “Стойко Владиславов“ № 4-Г, район Витоша, представляващ 
застроен поземлен имот с идентификатор 68134.1978.994 

Господин Петков е на разположение за въпроси. 
Имаме пристигнало становище, с което предлагам да се съобразим и да се присъединим 

към Комисията по икономика. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
 
 
 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се присъединява към 
становището на водещата ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация. 

  

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 

3. Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7.  Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Бойко Димитров За 

10. Борис Милчев За 

11. Пеню Пенев За 

12. Петко Димитров За 

13. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се единодушно. 
Точка 5 се отлага. 
Преминаваме към точка 6 от дневния ред. 

По т. 6 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-11444/11.08.2023 г., допълнен с вх. № 
СОА23-ВК08-11444/4/12.09.23 г., становище вх. № СОА23-ВК08-11444/6/13.09.23 г. относно 
Прекратяване на съсобственост между Столична община и физически лица, наследници на Димитър 
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Чобанов, чрез доброволна делба на имот – помещение, находящо се в Район „Триадица“, ул. „Цар Асен“, 
78., с вносител: Димитър Божилов – кмет на район Триадица 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, допълнен с вх. № СОА23-ВК08-11444/4/12.09.23 г., 
становище вх. № СОА23-ВК08-11444/6/13.09.23 г. относно Прекратяване на съсобственост между 
Столична община и физически лица, наследници на Димитър Чобанов, чрез доброволна делба на имот – 
помещение, находящо се в Район „Триадица“, ул. „Цар Асен“, 78. 

Нямаше становище, пристигнало е междувременно, разгледано е вчера от Комисията по 
икономика. Ние не сме водеща комисия, следва да се присъединим към това на Комисията по икономика.  

Има нов проект за решение съгласно становището. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1. Комисията  подкрепя доклад  с вх. № СОА23-ВК08-11444/4/12.09.23 г.  с приложения нов проект 
за решение, съгласно становище вх. № СОА23-ВК08-11444/6/13.09.23 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на 
СО 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 

3. Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7.  Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Бойко Димитров За 

10. Борис Милчев За 

11. Пеню Пенев За 

12. Петко Димитров За 

13. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се. 
Точка 7 се отлага. 
Госпожо Тагарева, моля да водите по точка 8, тъй като съм съвносител. 
ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Преминаваме към точка 8 от дневния ред. 

По т. 8 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК66-8482/12.09.2023 г. относно 
освобождаване на „Би Ес Джи Медиа“ ООД, „Момичетата от града“ ООД и „Пазари Север“ от 
задължението за плащане на местна такса по чл. 30, ал. 1 от Наредбата за определяне и 
администриране на местни такси и цени на услуги, предоставяни от Столична община, с вносители: 
Стефан Марков,  Николай Стойнев и  Татяна Георгиева – общински съветници 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Доклад,  относно освобождаване на „Би Ес Джи Медиа“ ООД, 
„Момичетата от града“ ООД и „Пазари Север“ от задължението за плащане на местна такса по чл. 30, 
ал. 1 от Наредбата за определяне и администриране на местни такси и цени на услуги, предоставяни 
от Столична община. 

Има ли въпроси? Няма. 
Обръщам внимание преди гласуването, че има изменение. 
СТЕФАН МАРКОВ – общински съветник: Ще прочета изменението. 
Създава се нова т. IV със следното съдържание: 
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„IV. Освобождава „Пазари Юг“ ЕАД, с ЕИК 131029734, със седалище и адрес на управление: гр. 
София, п.к. 1618, р-н „Красно село“, бул. „Цар Борис III-ти“, № 135Б, представлявано от изпълнителния 
директор Николай Попов, от задължението за заплащане на такса по чл. 30, ал. 1 от Наредба за 
определяне и администриране на местни такси и цени на услуги, предоставяни от Столична община, 
за периода от 01.12.2023 г. до 08.01.2024 г., във връзка с провеждането на коледен базар на ул. „Съборна“ 
от ул. „Княз Александър I“ до ул. „Леге“. 

С това изменение като съвносител моля да бъде подкрепен доклада. 
ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Благодаря Ви, господин председател за уточнението. 
Колеги, подлагам на гласуване доклада. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с  приложения  проект за решение, като предлага 
следното изменение: 

Създава се нова т. IV със следното съдържание: 

„IV. Освобождава „Пазари Юг“ ЕАД, с ЕИК 131029734, със седалище и адрес на управление: гр. София, п.к. 
1618, р-н „Красно село“, бул. „Цар Борис III-ти“, № 135Б, представлявано от изпълнителния директор 
Николай Попов, от задължението за заплащане на такса по чл. 30, ал. 1 от Наредба за определяне и 
администриране на местни такси и цени на услуги, предоставяни от Столична община, за периода от 
01.12.2023 г. до 08.01.2024 г., във връзка с провеждането на коледен базар на ул. „Съборна“ от ул. „Княз 
Александър I“ до ул. „Леге“.“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 

3. Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6.  Христиан Петров За 

7. Бойко Димитров За 

8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: в момента не присъстват в залата г-н Радослав Абрашев и г-н Борислав 

Иванов 
Докладът се приема единодушно. 
ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Преминаваме към доп. точка 1 от дневния ред. 

По доп. т. 1 от дневния ред: Доклад №СОА23-ВК08-12341/2/08.09.2023 г. относно процедура 
по чл. 15, ал. 5 във вр. с ал. 3 от Закона за устройство на територията, с вносител: Даниела Райчева – 
кмет на район Нови Искър. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад относно процедура по чл. 15, ал. 5 във вр. с ал. 3 от Закона 
за устройство на територията. 

Комисията по икономика е подкрепила доклада със съответните изменения в 
становищата на господин Барбалов и арх. Здравков. 

Предлагам да се присъединим към становището и към Комисията по икономика. 
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Комисията може да се присъедини към становището на водещата ПК по икономика и 
собственост, която на основание становище вх. №  СОА23-ВК08-12341/2/08.09.23 г. от Д. Барбалов – 
зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, предлага следните изменения: 

  В проекта за решение да се добави нова т. 1 със следното съдържание: „Променя 
характера на поземлен имот с проектен идентификатор 65601.5479.891, с проектна площ от 255 кв. 
м. от публична и го обявява в частна общинска собственост.“ 

 Номерацията в последващите точки от проекта за решение следва да се променят от 
т. 1 на т. 2, т. 2 да стане т. 3 и т. 3 да стане т. 4.  

В т. 3 от проекта е описан имота по т. 2, което след промяна на текущата номерация 
следва да се запише т. 3.   

 В правните основания на проекта за решение, да се заличи текста: „чл. 34, ал. 1 от 
Закона за общинската собственост и чл. 6, ал. 3 от Наредбата за общинската собственост“ 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения  проект за решение, като се присъединява към 
становището на водещата ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател За 

3. Иван Таков – зам.-председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7.  Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Бойко Димитров За 

10. Борис Милчев За 

11. Пеню Пенев За 

12. Петко Димитров За 

13. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Приема се. 
Колеги, благодаря ви, това по всяка вероятност беше последното заседание на 

Комисията по финанси в този мандат, в която близо две години имах възможността да бъда 
председател на комисията. 

Благодаря Ви, за ползотворната работа, благодаря Ви за подкрепата на 
бюджета и се надявам, че сме свършили много добри неща, вярвам в това, защото съм 
запознат с всяко едно решение. 

На добър час и успех днес и в предстоящите измори на всички. 
Благодаря Ви. 
Закривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет. 
Благодаря ви за участието.   
Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната 

комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 9.50 часа. 
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Протоколът е изготвен на 15.09.2023 г. 

 

 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 
/Главен експерт/ 

/П/ 

Председател на постоянната  комисия 
по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

               СТЕФАН МАРКОВ 

                          /П/ 

 

                                                                     15.09.2023 г. 

Зам. председател на 

 постоянната  комисия по ФИНАНСИ И 
БЮДЖЕТ                         

 

               Д-р ВАНЯ ТАГАРЕВА 

                             /П/ 

                                  15.09. 2023 г. 
 
 

Зам. председател на постоянната  
комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

                ИВАН ТАКОВ 

                          /П/ 

                                  15.09. 2023 г. 


